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PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW Z DNIA 15.09.2021 R. 

 

W dniu 15.09.2021r. odbyło się pierwsze zebranie Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022. 

Lista obecności w załączniku. 

Porządek zebrania: 

1. Powitanie uczestników zebrania przez p. Monikę Nawrocką – przewodniczącą Rady 

Rodziców. 

2. Zabranie głosu przez Panią Dyrektor Urszulę Kraus, omówienie najważniejszych spraw 

związanych kalendarzem roku szkolnego, budżetem. 

3. Głosowanie nad udzieleniem absolutorium dla ustępującego Prezydium RR oraz Komisji 

Rewizyjnej. 

4. Wybór nowego składu Prezydium Rady Rodziców. 

 

5. Wybór nowego składu Komisji Rewizyjnej. 

 

6. Przedstawienie propozycji i głosowanie stawek składki na Radę Rodziców w roku szkolnym 

2021/2022. 

7. Przedstawienie propozycji na rok szkolny 2021/2022 w kwestii wyboru dobrowolnego 

ubezpieczenia.  

8. Podjęcie uchwały odnośnie limitu kwoty, do jakiej Przewodniczący może podejmować 

decyzje jednoosobowo. 

9. Przyjęcie obowiązującej w pracach Rady formy kontaktu z jej członkami zarówno w kwestii 

terminów spotkań, jak i innych ważnych sprawach. 

10.  Zaopiniowanie programu profilaktyczno-wychowawczego jak i zmian w statucie szkoły 

wynikających ze zmiany prawa oświatowego. 

11. Uzgodnienie treści regulaminu Rady Rodziców na bieżący rok szkolny. 

 

12. Wolne wnioski i sprawy różne wynikłe w trakcie spotkania.  

 

13. Ustalenie terminu kolejnego spotkania Rady.  

 

14. Zakończenie spotkania. 
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Ad. 1. Powitanie uczestników zebrania przez p. Monikę Nawrocką– przewodniczącą Rady 

Rodziców. 

Na zebraniu przywitani zostali wszyscy przybyli jak również obecna na nim Pani Dyrektor 

Urszula Kraus. Podziękowała ona Radzie za zaproszenie na spotkanie i dotychczasową aktywność na 

rzecz Zespołu. Wyraziła również nadzieję na dalszą owocną współpracę i zapewniła o swoim wsparciu 

wszędzie tam, gdzie będzie ono potrzebne i pomocne.  

 

Ad. 2 Zabranie głosu przez Panią Dyrektor Urszulę Kraus, omówienie najważniejszych spraw 

związanych z kalendarzem roku szkolnego oraz budżetem.  

 

Pani Dyrektor przedstawiła kalendarz roku szkolnego 2021/2022: 

- początek roku szkolnego: 01.09.2021r. 

- zimowa przerwa świąteczna: 23-31.12.2021r. 

- ferie zimowe: 14.-27.02.2022r. 

- wiosenna przerwa świąteczna: 14-19.04.2022r. 

- ferie letnie: 25.06.2022-31.08.2022r. 

- egzamin ósmoklasisty: 24,25,26.05.2022r. 

Dni dodatkowo wolne: 

- 12.11.2021r. 07.01.2022r., 02.05.2022r., 24-26.05.2022r., 01.06.2022r., 17.06.2022r. 

 

Pani Dyrektor przedstawiła budżet na rok szkolny 2021/2022 oraz dofinansowania z projektów 

- zakup szafek do szatni; 

- wyremontowanie ogrodzenia oddzielającego plac zabaw; 

- malowanie i zakup rolet w dużej sali gimnastycznej; 

- dostosowanie szatni i wejścia na dużą salę gimnastyczną do potrzeb osób z niepełnosprawnościami; 

itd 
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Ad. 3 Głosowanie nad udzieleniem absolutorium dla ustępującego Prezydium RR oraz Komisji  

Rewizyjnej 

Rada Rodziców udziela absolutorium dla ustępującego Prezydium RR oraz Komisji Rewizyjnej. 

Uchwała nr 1/2021-2022  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4 i 5 Wybór nowego składu Prezydium Rady Rodziców. Wybór nowego składu Komisji 

Rewizyjnej. 

W jawnym głosowaniu jednogłośnie wybrano: 

a) skład Rady Rodziców: 

Przewodniczący - Monika Nawrocka 

Wiceprzewodniczący - Daniel Kopeć 

Sekretarz – Szczepan Woźniak 

Skarbnik - Joanna Furczyk 

Księgowa - Judyta Jonkisz 

Członek Prezydium - Agnieszka Jędryka 

b) skład Komisji Rewizyjnej  

Przewodniczący - Barbara Góra 

Sekretarz - Wioleta Adamaszek 

Członek - Edyta Wojciech. 

 

Ad. 6 Przedstawienie propozycji stawek składki na Radę Rodziców w roku szkolnym 2021/2022. 

Podjęto jednogłośnie uchwałę nr 2/2021-2022 o wysokości stawek na Radę Rodziców na bieżący rok 

szkolny. Kwoty pozostały bez zmian w stosunku do roku poprzedniego tj. 

1 dziecko - 60,00 zł 

2 dziecko - 30,00 zł 

3 dziecko i każde następne – 30 zł. 
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Ad.7 Przedstawienie propozycji na rok szkolny 2020/2021 w kwestii wyboru dobrowolnego  

ubezpieczenia. 

Pani Monika Nawrocka przedstawiłam ofertę dotychczasowego ubezpieczyciela oraz jedną ofertę 

nowego ubezpieczyciela. Oferty były przekazane do przeanalizowania wszystkim obecnym na 

zebraniu. Zdecydowano się na kontynuowanie współpracy z dotychczasowym ubezpieczycielem. 

Uchwała nr 3/2021-2022 

Głosowało 29 osób: 29 osoby za. 

 

Ad.8 Podjęcie decyzji odnośnie limitu kwoty, do jakiej Przewodniczący może podejmować decyzje  

finansowe jednoosobowo. 

Uchwała nr 4/2021-2022 

Rada Rodziców zdecydowała, iż Przewodniczący Rady rodziców może sam decydować o wydatkach 

(na uzasadnione cele zgodne z działalnością RR, wspieranie działalności statutowej szkoły) 

jednorazowo do kwoty 1500,00 zł.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie (29 osób). 

 

Ad.9 Przyjęcie obowiązującej w pracach Rady formy kontaktu z jej członkami i rodzicami zarówno 

w kwestii terminów spotkań, jak i innych ważnych spraw. 

Uchwała nr 5/2019-2020 

Rada Rodziców uchwaliła, że obowiązującą formą kontaktu pomiędzy członkami Rady Rodziców i 

rodzicami zarówno w kwestii terminów spotkań, jak i innych ważnych sprawach dotyczących szkoły, 

jest elektroniczny przekaz poprzez: 

- dziennik elektroniczny 

- e-mail 

- sms 

- forma papierowa 

W związku z powyższym wszyscy członkowie Rady trójek klasowych zobowiązali się do przekazania 

aktualnych danych w powyższym zakresie.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie (29 głosów). 
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Ad. 10 Zaopiniowanie programu profilaktyczno-wychowawczego. 

Wdrażany program profilaktyczno-wychowawczy został zaopiniowany pozytywnie w formie uchwały 

nr 6/2021-2022. 

Przedmiotowa uchwała została przyjęta jednogłośnie (29 głosów). 

Zmiany w statucie szkoły wynikające z aktualnie obowiązującego prawa oświatowego i sposób ich 

prezentacji zostały zaopiniowane pozytywnie w formie uchwały nr 7/2021-2022. 

Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11 Uzgodnienie treści regulaminu Rady Rodziców na bieżący rok szkolny. 

Zaproponowano pozostawienie aktualnie obowiązującego regulaminu bez zmian. 

Propozycja została jednogłośnie przyjęta i zaakceptowana uchwałą nr 8/2021-2022. 

 

Ad. 12 Wolne wnioski i sprawy różne wynikłe w trakcie spotkania.  

a) Przewodnicząca Rady Rodziców przestawiła propozycje imprez oraz innych wydarzeń, na 

które zostaną przeznaczone środki w bieżącym roku szkolnym:  

• Mikołajki (dopłata 20 zł dla każdego dziecka z Przedszkola) 

• Szkolne wycieczki (dopłata 20 zł dla każdego ucznia ze Szkoły, którego Rodzice wpłacili 

składkę na Komitet Szkolny) 

• kiermasze, zbiórki makulatury 

• zabawa karnawałowa, 

• zakup nagród książkowych na zakończenie roku szkolnego  

•  (dla każdego ucznia z klas 1-3) 

• zakup dywanu interaktywnego do przedszkola (do 12 tys. zł), 

• Dofinansowani nagród rzeczowych w konkursach i zawodach 

• Dofinansowanie ogrodu przed szkoła 

• Dofinansowanie potrzeb zgłaszanych na bierząco 

• inne potrzeby szkoły. 

 

W zawiązku z panująca pandemią wszystkie wydarzenia będą organizowane w oparciu o wytyczne 

Głównego Inspektora Sanitarnego. 

 

b) Uwagi rodziców co do organizacji pracy szkoły: 

Podczas zebrania omówiono i dyskutowano nad uwagami Rodziców odnośnie aktywności i działań 

Rady Rodziców. Pojawiły się głosy i pytania dotyczące zarządzania środkami finansowymi będącymi w 
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posiadaniu Rady. Przewodnicząca i członkowie Rady szczegółowo wyjaśnili przeznaczenie zebranych 

środków. Były to w zeszłym roku m.in.: zakupione nagrody książkowe dla uczniów. Część środków z 

zeszłego roku zasili zakupy i inwestycje w obecny roku. Dzięki środkom zakupiony zostanie m.in. 

dywan interaktywny dla przedszkola (koszt ok. 12 tys. zł). 

Rada Rodziców podniosła również postulat, aby skierować do Urzędu Gminy pismo z prośbą o 

dofinansowanie kosztów ogrodzenia placu zbaw przy przedszkolu. 

 

Ad. 13 Ustalenie terminu następnego spotkania.  

Ustalono, że informacja o terminie następnego spotkania Rady Rodziców zostanie przekazana za 

pośrednictwem dziennika elektronicznego. 

 

Na tym spotkanie zakończono. 

Sporządził: Szczepan Woźniak 

 


